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Vragen: 

1. De afgelopen jaren was er een stevige stijging van het aantal 
winkeldiefstallen. Is hier een oorzaak voor aan te wijzen, zo ja, kan dit 
worden toegelicht?  

2. Er wordt gesuggereerd dat het aantal Bibop-onderzoeken verhoogd 
kan worden door uitbreiding naar meer sectoren. Is er een inschatting 
te maken van de extra kosten en extra benodigde capaciteit in relatie 
tot de grootte van de problemen? 

3. Er zijn in 2024 9 scholen benaderd voor het AJB traject. Hoe werd 
hierop gereageerd? Zijn alle scholen hier mee begonnen?  

4. Op pagina 10 van het jaarverslag wordt gesproken over het Risico 
Jongerenoverleg en de Top X aanpak waarbij meerdere gesprekken 
gevoerd zijn en interventie heeft plaatsgevonden. Wat is het resultaat 
van deze aanpak? Zijn de jongeren geholpen?  

 
 
 
Antwoorden: 
 

1. In de IVB Jaarrapportage is het aantal winkeldiefstallen niet 
gerapporteerd (wel het aantal woninginbraken). Voor zover er sprake is 
van een stevige stijging is daar geen onmiddellijke verklaring van 
voorhanden.  

 
2. Sinds december 2024 heeft de gemeente een Bibob-coördinator 

aangesteld. Een van de taken van de coördinator is om het huidige 
verouderde Bibob-beleid te actualiseren. Het college buigt zich 
binnenkort over het nieuwe beleid om signaal- en risicogestuurd te 
werken bij vastgoedtransacties, overheidsopdrachten (in de zorg) en 
omgevingsvergunningen.  

 
Op dit moment is nog geen inschatting te maken van extra kosten of 
extra benodigde capaciteit naast de aangestelde Bibob-coordinator. 
Het voornemen is om het nieuwe Bibob-beleid op enig moment na 
inwerkingtreding te evalueren en afhankelijk van de 
uitvoeringsresultaten bij te stellen.  
 

 



3. Medio 2024 is binnen AJB een nieuwe projectleider gestart. Naast 
contacten met het voortgezet onderwijs, heeft de projectleider tevens 
contact gelegd met de Brede School, waardoor ook het primair 
onderwijs is benaderd voor AJB. Het reeds ingeplande (en veelal 
drukke) lesprogramma op scholen voor schooljaar 2024 heeft ertoe 
geleid dat er vorig jaar minder deelnemers zijn geworven dan 
aanvankelijk verwacht: tot nu toe deelnemers vanuit 3 scholen. Voor 
het schooljaar 2025/2026 wordt ingezet op versterking van de 
samenwerking met scholen en werving van nieuwe deelnemende 
leerlingen.   
 

4. Ten aanzien van de Top-X aanpak zijn er in 2024 4 trajecten 
afgesloten. 5 trajecten die in 2024 zijn gestart lopen nog door in 2025. 
Trajecten zoals de Top-X zijn complex en intensief. Gelet op de 
diversiteit van de problematiek vragen deze trajecten een lange adem. 
Alle jongeren die in de Top-X aanpak zitten krijgen hulpverlening op 
maat aangeboden die aansluit bij de behoeftes en persoonlijke 
problematiek van de jongere. Het risico jongeren-overleg is geen 
aanpak, maar een overlegstructuur met ketenpartners binnen het zorg 
en veiligheidsdomein. Binnen het Risico Jongeren Overleg worden 
jongeren besproken die risicogedrag vertonen en die dreigen af te 
glijden richting criminaliteit.  Indien nodig wordt naar aanleiding van dit 
overleg besloten tot doorverwijzing naar of opschaling van 
hulpverlening. In 2024 is dit niet nodig geacht.  
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


